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Zápisnica 

zo VII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Volkovciach, ktoré sa konalo dňa 20. 

septembra 2023 v zasadačke obecného úradu. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny + Martin ZÁLEŽÁK 

 

Program: príloha k zápisnici 

 

K bodu l: 

Rokovanie zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Tomáš 

KOZOLKA. Poslanci OZ hlasovaním schválili program zasadnutia s tým, že pôvodný bod 8 

bol predradený pred bod 4. 

 

 Hlasovanie: Za: 9 

 Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 2: 

Za zapisovateľa z dnešného zasadnutia bol určený JUDr. Ondrej KOZOLKA. 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Mgr. Jana HOKSOVÁ 

      Ivan SOPKO 

 

K bodu 3: 

Ing. Tomáš KOZOLKA, starosta obce, uskutočnil kontrolu uznesení z predchádzajúcich 

zasadnutí OZ s konštatovaním, že všetky uznesenia prijaté na predchádzajúcich zasadnutiach 

OZ sú splnené. 

Obecné zastupiteľstvo zobralo plnenie uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ na 

vedomie.  

 

K bodu 8: 

V rámci tohto bodu rokovania obecného zastupiteľstva prebehla vzájomná komunikácia 

medzi poslancami OZ a pánom Martinom ZÁLEŽÁKOM, dotýkajúca sa jeho rodiny 

a nájomného bytu na ulici Obrancov mieru. 

Poslanci obecného zastupiteľstva vyjadrili ľútosť nad rozpadom jeho manželstva, ale 

považujú to za jeho osobný problém. Užívanie nájomného bytu mu neznemožnili rozhodnutia 

obecnej samosprávy, ale nemožno zo strany obce strpieť nedoplatok nájomného a služieb 

v súvislosti s užívaním bytu. 

Pán ZÁLEŽÁK  bol upozornený, že v prípade neuhradenia nájomného za dobu 3 mesiacov 

bude Obec Volkovce postupovať v zmysle platne uzavretej nájomnej zmluvy.  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali vzájomnú komunikáciu s pánom Martinom 

ZÁLEŽÁKOM na vedomie. 
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K bodu 4: 

Ing. Ingrid HORŇÁKOVÁ predložila obecnému zastupiteľstvu návrh Všeobecne 

záväzného nariadenia obce Volkovce č. 2/2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Volkovce.  

Zároveň zodpovedala otázky poslancov obecného zastupiteľstva a následne obecné 

zastupiteľstvo Všeobecne záväzné nariadenie obce Volkovce č. 2/2023 o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

Volkovce schválilo.  

 

Hlasovanie: Za: 9 

 Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 5: 

Ing. Tomáš KOZOLKA informoval, že finančné problémy obce pomôžu riešiť finančné 

prostriedky za pomoc ukrajinským utečencom a finančné prostriedky za spevnené plochy pred 

domom smútku. 

 

Ďalej informoval, že:  

- zmluva o poskytnutí nenávratného finančného príspevku na výstavu novej budovy 

materskej školy je podpísaná na sumu 695 520,- eur, ktoré budú poskytnuté z Plánu 

obnovy a odolnosti EÚ. 

 

- projekt verejného priestranstva pred kostolom – čaká na rozhodnutie o žiadosti zo 

strany Environmentálneho fondu SR.  

 

- prostredníctvom Miestnej akčnej skupiny POŽITAVIE  - ŠIROČINA a jej príspevku 

riešime výmenu zostávajúcich okien a dverí na šatniach futbalového ihriska.  

- obec zabezpečuje aj projekt MODERNIZÁCIE ZÁKLADNEJ ŠKOLY V OBCI 

VOLKOVCE (TELOCVIČŇA). Projekt z výzvy OP Slovensko a jeho podmienky je 

potrebné splniť do termínu 16. októbra 2023. 

 

- oplotenie ZŠ zabezpečujeme z finančných prostriedkov Nitrianskeho samosprávneho 

kraja.  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva informácie o investičnej výstavbe a stave predložených, 

resp. pripravovaných projektoch zobrali na vedomie.  

 

K bodu 6: 

Pre splnenie podmienok projektu MODERNIZÁCIA ZÁKLADNEJ ŠKOLY V OBCI 

VOLKOVCE  je potrebné prijať uznesie obecného zastupiteľstva o spolufinancovaní, vrátane 

financovania prípadných neoprávnených výdavkov. Za týmto účelom starosta obce Ing. 

Tomáš KOZOLKA požiadal o schválenie uznesenia nasledovného znenia: 
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Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

„MODERNIZÁCIA ZÁKLADNEJ ŠKOLY V OBCI VOLKOVCE“ realizovaného v 

rámci výzvy PSK-MIRI-003-2023-DV-EFRR, ktorého ciele sú v súlade s platným 

programom rozvoja obce Volkovce v maximálnej výške 212 444,36 eur.  

 

- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce 

Volkovce. 

 

Hlasovanie: Za: 9 

   Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 7: 

Ing. Tomáš KOZOLKA, starosta obce informoval o stave detí v oboch školských 

zariadeniach v školskom roku 2023/2024 v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Volkovce.  

 

Materská škola –  v tomto školskom roku je zapísaných 37 detí 

   trieda 5-6 ročných  21 detí 

   trieda 3-4 ročných   16 detí  

 

Základná škola –  v tomto školskom roku ju navštevuje 86 žiakov 

   43 dievčat a 43 chlapcov 

   I. stupeň  32 žiakov 

   II. stupeň 54 žiakov 

   z jednotlivých obcí nasledovne: 

   Volkovce  64 žiakov 

   Čierne Kľačany 17 žiakov 

   Nemčiňany  2 žiaci 

   Ukrajina  3 žiaci 

 

Prevádzka oboch školských zariadení je v školskom roku 2023/2024 zabezpečená 

z hľadiska finančného, materiálneho aj personálneho.  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva informačnú správu o počte detí v školských zariadeniach 

v školskom roku 2023/2024 v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Volkovce zobrali na vedomie.  

 

K bodu 9: 

Ing. Tomáš KOZOLKA – starosta obce informoval poslancov OZ: 

- o procese uzatvárania zmluvy o dodávke elektrickej energie od roku 2024 

- o výberovom konaní na post riaditeľky Základnej školy vo Volkovciach 

- zároveň poďakoval všetkým, ktorí akýmkoľvek spôsobom pomohli pri organizácii 

letných akcií (hody, súťaž vo varení gulášu, ukončenie leta). 
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K bodu 10: 

Na záver zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Volkovciach Ing. Tomáš KOZOLKA, 

starosta obce, poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a následne VII. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva vo volebnom období 2022 – 2026 ukončil. 

 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Jana HOKSOVÁ 

   

    Ivan SOPKO 

 

 

Zapisovateľ:   JUDr. Ondrej KOZOLKA 

 

 

 

 

 

 

vo Volkovciach dňa 20.septembra 2023 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Tomáš KOZOLKA 

starosta obce 


